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Protokoll Bromma stadsdelsnämnds 
planeringsråd, 27 maj 2024 

Närvarande: 
Ordinarie: 
Magnus Ljungkvist (S) 
Pelle Johansson (S) 
Svante Thorell (MP) 
Rose-Marie Rooth (V) 
Daniel Thor (M) 
 
Tjänstepersoner: 
Tiina Kaski-Koivunen, enhetschef, Stadsmiljöenheten 
Jessica Atterling, strateg, avdelning Förskola 
Lovisa Dyall Silfverbrand, verksamhetscontroller, avdelning Ekonomi, 
lokal och stadsmiljö 
Elisabet Berner, enhetschef, Resursenheten 
Caroline Blomberg-Ohlström, avdelningschef, avdelning Äldreomsorg 
Sara Wikström, kommunikatör 
Dennis Ehrnstén, trygghetskoordinator, avdelning Socialtjänst och fritid 
 
Tid:    Måndag 27 maj kl. 17.30–19.30 
 
Plats:  Brommasalen, Bromma stadsdelsförvaltning 
 
Protokoll justerat [datum] 

Dagordning 
 
1. Godkännande av dagordningen 

 
2. Justering av protokoll 

Magnus och Daniel justerar protokollet. 
 
3. Föregående minnesanteckningar (forts. protokoll) 

Tidigare minnesanteckningar godkänns.  
 

4. Trygghetsvandringar 
Dennis Ehrnstén, stadsdelsförvaltningens nya 
trygghetskoordinator presenterar sig.  
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Elisabet berättar om bakgrunden till trygghetsvandringar, 
SÖK och lokala lägesbilder. Trygghetsvandringar har ett 
preventivt syfte. Rådet instämmer i syftet med 
trygghetsvandringarna. Rådet önskar bredare representation 
från Trafikkontoret vid kommande trygghetsvandringar.  
 
Kommande trygghetsvandringar är planerade vid 
Brommaplan 16 oktober och Alvik 6 november.  
 
Diskussion kring olika frågeställningar.  
 
Rådet ska ej ta beslut kring trygghetsvandringarna men vill 
gärna vara rådgivande innan förvaltningen tar beslut.  
 

5. Medborgardialoger med syfte lokal utveckling 
Rådet önskar dialoger där representanter från förvaltningen 
och nämnden möter medborgare utifrån olika geografiska 
eller tematiska perspektiv, exempelvis närmiljö, kultur, skola, 
förskola, äldreomsorg.  
 
Medborgardialoger kring ämnen där stadsdelsnämnden inte 
har rådighet behöver ske i samråd med andra förvaltningar 
som har rådighet inom dessa områden. Rådet önskar bjuda 
in till medborgardialoger tillsammans med andra 
förvaltningar.  
 
Diskussion kring olika typer av genomförande och 
återkoppling angående medborgardialoger.  
 
Vid medborgardialoger behöver vi säkerställa att vi kan 
omhänderta brommabornas åsikter och vid behov 
vidarebefordrar dessa till den förvaltningen som har rådighet 
samt återkoppla till allmänheten på ett bra sätt.  
 
Rådet önskar förslag på en långsiktig planering för 
medborgardialoger för 2025/2026. Under hösten ser rådet 
gärna en mindre medborgardialog för att kunna utvärdera för 
en längre planering.  
 
Rådet ser gärna att medborgardialoger sker på vardagkvällar 
samt att det ska undersökas vilken möjlighet det kan finnas 
till att medverka i medborgardialoger digitalt.  
 

6. Kvarteret Gjutmästaren  
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Caroline berättar om kvarteret Gjutmästaren. Det pågår 
planering för lokaler i kvarteret Gjutmästaren. 
 
Rådet uppmuntrar till dialog med Sundbybergs stad och 
Solna stad vid eventuell fortsatt planering.  
 
Det kan bli aktuellt med medborgardialog.  
 

7. Övriga frågor 
 
8. Nästa sammanträde 

Onsdag 4 sep 2024, kl. 17.30 
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